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Protokoll extra styrelsemöte via Teams 2023-10-11  
 
Närvarande:  Liz-Beth C Liljeqvist, Sofia Sundkvist, Jan Törnblom, Tina Johansson, 
Jimmie Lundgren, Pierre Lago, Agnes Thorlaksdottir, Moa Persson, Anki Johansson 
 

Anmält förhinder:   

 

§147 Mötets öppnande 

Ordförande Liz-Beth C Liljeqvist öppnade mötet och hälsade samtliga deltagare 

välkomna. 

§148 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§149 Val av protokolljusterare 

Jan Törnblom valdes till att jämte ordförande justera protokollet. 

§150 Ekonomisk Rapport 

Vi går igenom de olika posterna för utställningarna och diskuterar hur det kommer 

sig att de olika kostnaderna ser ut som de gör. Det som gör att det blir stora 

kostnader för domarna är tex om det inte har gått att samordna domarna med en 

länsklubb.  

Det behöver bli tydligare rutiner runt vem fakturan går till när det gäller kostnader för 

domarna. Beslut: Vi bestämmer att fakturan för domarna ska gå till Tina som är 

en av våra domaransvariga. 

Vi diskutera hur vi ska göra för att få ner kostnaden för ringsekreterare. Många lokala 

ringsekreterare bokas upp av länsklubbarna och det medför höga resekostnader för 

de ringsekreterare som jobbat åt SDHK.  

Klubben inkomster kommer från sponsor, medlemsavgifter och våra utställningar. I år 

har vi gått väldigt lite plus på våra utställningar som det ser ut just nu.  

Att informera våra rasklubbar om hur vårt ekonomiska läge ser ut. Beslut: Att Liz-

Beth skriver ett brev till våra klubbar och Sofia skickar ut det till rasklubbarna. 
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Diskussion om motion från 2016 angående ersättning till medarrangerande 

rasklubbar. Det som beslutades var att “överskottet från samtliga utställningar 

kommer att fördelas på de rasklubbar som varit medarrangörer enl. följande: SDHK 

25% och Rasklubbar 75%.” 

§151 Övriga ärenden 

Vad kan/måste vi göra för att förbättra SDHK:s ekonomi? 

Liz-Beth har varit i kontakt med SKK angående våra utställningar för 2024 och 2025. 

Senast den 5 november behöver vi lämna in till SKK om vi vill ändra på våra 

utställningar inför 2024. Det var många utländska domare till 2024 som redan var 

bokade när denna styrelse tog över. Detta kommer medföra höga kostnader för 

domarna även för 2024.  

Beslut: Liz-Beth skickar in till SKK att vi ansöker om att få avboka två av våra 

utställningar för 2024. Tina tar kontakt med en av platserna som vi vill avboka 

för att se om vi har kontrakt med dem för 2024.  

Förslag till nästa fullmäktige att höja medlemsavgifterna för våra rasklubbar. 

Börja göra exteriörbedömningar. Beslut: att genomföra ett antal 

exteriörbedömningar i början på nästa år på några platser runt om i Sverige.  

Att redan nu börja skriva avtal med ringsekreterare för våra utställningar för 2024. 

Ordna en inofficiellutställning 2023? - Beslut: Om möjligt anordna en inofficiell för 

alla raser den 2 december. Moa hjälper till att fixa domare. Janne kollar på 

föreslagen lokal och Agnes skickar ut pm. så snart allt är klart och tar emot 

anmälningar. 

Förslag att ta upp på nästa möte:  

• Att SDHK arrangerar tvåutställningar i samband med länsklubbarna.  

• Att höja anmälningsavgifterna från 370 till 400 kr.  

• Tillsätta en egen utställningskommitté istället för att ha samarbetsavtal med 

våra rasklubbar. De i kommittén arvoderas för sina resor.  

• Att ordna valp- och veteranutställningar och inofficiella utställningar.  

• Anordna utställningar året runt eller kanske bättre på att vara bara ute.  

• Ordna ringträningar 

•  Se över vad vi har våra utställningar och vad vi betalar i hyra för dessa 

platser. Viktigt att då tänka på tex. att det finns tillgång till toaletter.   

 

§152 Nästa möte  

17–19/11 fysiskt möte hemma hos Sofia.  

 

§153 Mötets avslutande 
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Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet 

avslutat.   

  

  

  

Signeras digitalt via min.ebox.nu    

Liz-Beth C Liljeqvist, Ordförande  Sofia Sundkvist, vid protokollet    

    

Jan Törnblom, justerare 
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§152 Nästa möte  


17–19/11 fysiskt möte hemma hos Sofia.  


 


§153 Mötets avslutande 







Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet 


avslutat.   


  


  


  


Signeras digitalt via min.ebox.nu    


Liz-Beth C Liljeqvist, Ordförande  Sofia Sundkvist, vid protokollet    


    


Jan Törnblom, justerare 
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